
 Protokół nr 167/2023

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 24 maja 2023 r.

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/.
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili  żadnych uwag. Za przyjęciem porządku
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2. 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego Domu Sa-
mopomocy w Pacółtowie. 
/na posiedzenie wszedł pan K. Piechocki – kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu Sa-
mopomocy/

Pan  Piechocki  poinformował,  że  w  projekcie  uchwały  w  paragrafie  2  w  tytule  uchwały
Nr 53/343/2020 zabrakło wyrazu „Organizacyjnego” oraz błędnie wpisano „w Pacółtowie”, po-
winno być wpisane „w Nowym Mieście Lubawskim”. Dodał, że regulamin organizacyjny PŚDS
został zaakceptowany 15.05.2023 r. przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego. Nadmienił, że
zmieniony zostanie również statut jednostki, który będzie zatwierdzony na sesji w czerwcu. Po-
informował, że będzie również zwiększona liczba statutowa uczestników.
Pani Sekretarz poinformowała, że w załączniku do projektu uchwały poprawiono również lite-
rówki.
Pan Piechocki poinformował, że na 14 czerwca planowane jest otwarcie jednostki w nowej lo-
kalizacji, to jest w Pacółtowie.
Pani Łątkowska zapytała jaka jest stawka na jednego uczestnika PŚDS.
Pan Piechocki odpowiedział, że w tej chwili stawka na jednego uczestnika wynosi 2 250,40 zł.
Pani Łątkowska zapytała czy nie ma problemu z dowożeniem uczestników.
Pan Piechocki odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma problemu. Dodał, że został złożony
wniosek do PFRON o dofinasowanie zakupu busa, ponieważ jeden z busów wymaga już wy-
miany. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  po  przyjęciu  poprawek  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,
J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.
/pan K. Piechocki opuścił posiedzenie Zarządu/

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Nowomiejskiego.
/na posiedzenie weszła pani Anna Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Andrzejczak poinformowała, że sprawą zajmowała się Komisja Skarg , Wniosków i Petycji,
jest obszerne uzasadnienie, uznano iż skarga jest bezzasadna.
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Opinia Komisji Skarg , Wniosków i Petycji z  stanowi załącznik nr 3.
Uchwała Komisji Skarg , Wniosków i Petycji z 22.05.2023r. stanowi załącznik nr 4.
Pismo z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Olsztynie stanowi załącznik nr 5.
Skarga stanowi załącznik nr 6.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie przekazania wniosku dotyczącego przeprowadzenia kontroli w zakresie prowadze-
nia ewidencji gruntów i budynków oraz gleboznawczej klasyfikacji gruntów.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Dodał, że wniosek zostanie przekazany do Wojewódz-
kiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego w Olsztynie jako organ właściwy
do rozpatrzenia wniosku.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Wniosek Wójta Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 7.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.
/pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana B. Kurowskiego –
dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie dokapitalizowania szpitala. 
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego/

Pan Starosta poinformował, że pan Kurowski zwrócił się z wnioskiem o dokapitalizowanie szpi-
tala kwotą w wysokości 400 000 zł. Zaproponował, żeby przychylić się do wniosku o dokapitali-
zowanie szpitala powyższą kwotą.
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie.
Wniosek pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 8.

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki „Szpital
Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” w za-
mian za wkład pieniężny.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Skarbnik poprosił o dokonanie poprawki w uzasadnieniu do projektu uchwały w datach,
powinno być: „strata na dzień 31.03.2023 r.” oraz „stan kapitałów na 24.05.2023 r.” 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  po  przyjęciu  poprawek  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,
J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki działają-
cej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpo-
wiedzialnością.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  T.  Łątkowska,
M. Buliński.
/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pani  Sekretarz  poinformowała,  że  wpłynęła  informacja  od  Zaborskiego  Towarzystwa
Naukowego w sprawie organizacji zdalnego dyżuru w dniu dzisiejszym oraz w dniu 25 i 26 maja
ze względu na problemy zdrowotne osoby pełniącej dyżur w tych dniach. Dodała, że zostanie
zawarty  aneks  do  umowy  z  Zaborskim  Towarzystwem  Naukowym.  Nadmieniła,  że  osoby
umówione na te dni zostaną poinformowane telefonicznie o zdalnym dyżurze.
Członkowie Zarządu przychylili się do powyższego wniosku.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy  ktoś chce jeszcze zabrać głos w punkcie sprawy
różne.
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu.
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady.

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu
                                                                                                                         Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Ewelina Kubacka
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